
 

  

 

 

 

 

Aan: Het College van Burgemeester en wethouders 

 

 

’s-Hertogenbosch, 11 september 2023 

 

Betreft: Art. 71 RvO vragen:  

 

Fietswrakken worden maar niet verwijderd uit de Jan Heinsstraat terwijl ze al maanden zijn 

gelabeld 

 

Geachte College, 

 

In mei jl. kwamen bij ons al klachten van bewoners aan de Jan Heinsstraat in Den Bosch binnen over 

overlast en verloedering van gestalde fietswrakken.(zie foto’s). Diverse fietsen waren al lange tijd 

gelabeld door woningcorporatie Mooiland maar werden maar niet verwijderd. 

Door met u mailcontact te zoeken werd de klacht van de bewoners aldaar serieus genomen en ging u 

op 26 juni jl. over tot het labelen van de fietswrakken en ook labelde u de eerder door Mooiland al 

gelabelde fietswrakken.  

Blij waren de bewoners dan ook dat door onze aandacht hiervoor richting u een actie tot labelen in 

gang werd gezet en dit hopelijk zou gaan leiden tot verwijdering van de wrakken. 

Tijdens het labelen heb ik nog met de labelaars gesproken en ook ik was verheugd door de snel 

opgepakte klacht. 

Helaas hebben de bewoners zich weer tot ons gewend met de melding dat de in juni jl. gelabelde 

fietsen er nog steeds staan. 

De bewoners aan de Jan Heinsstraat ergeren zich mateloos aan deze onprettige situatie en balen van 

dit aanzicht bij hun woningen. 

Verder zijn er op diverse plekken in de gemeente dezelfde situaties te zien als in de Jan Heinsstraat 

en als voorbeeld noem ik het Lombardje waar fietswrakken maar blijven staan. 

Wij verwijzen ook nog naar de APV artikel 2:19 waarin staat dat het verboden is fietsen en 

bromfietsen, die rij technisch in onvoldoende staat van onderhoud en in een verwaarloosde toestand 

verkeren, op een openbare plaats te laten staan. 

Hierdoor zijn wij genoodzaakt om de volgende vragen te stellen: 

 

• Begrijpt u het gevoel van de bewoners dat zij zich mateloos ergeren aan deze pijnhoop aan 

fietswrakken? 

• Hoe komt het dat u de door ons al in mei ingediende klacht van de bewoners zo lang laat 

bestaan? 

• Waarom blijven de al in mei jl. gelabelde fietswrakken in de Jan Heinsstraat daar maar staan? 

• Wat gaat u doen aan de overige plekken waar fietswrakken ook lange tijd blijven staan? 

• Wat vindt u van een campagne op te zetten om meer aandacht voor dit probleem te vragen 

door bewoners bewust te maken van het voorkomen van situaties zoals genoemd? 

• Wat is nou buiten de APV om de beleidslijn die u hanteert aangaande het verwijderen van 

fietswrakken, dit omdat daar niets over terug te vinden wat duidelijkheid hierover schept op 

uw gemeentelijke website? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Joep Gersjes, Fractievoorzitter VOOR Den Bosch 



Fietswrakken bij de woningen aan de Jan Heinsstraat te Den Bosch sinds mei tot heden. 

 

 

 



 

 





 
 

 

 


